
НАШИТЕ ОПИТИ 

ДУМИ ЗА ЖИВОТ 

“ВСИЧКО, КОЕТО СТЕ СТОРИЛИ НА 
ЕДИН ОТ МОИ НАЙ-МАЛКИ БРАТЯ, НА 

МЕНЕ СТЕ ГО СТОРИЛИ”  

ДАРЯВАЙКИ ПОЛУЧАВАМЕ 

ЛЮБОВ КЪМ ВСЕКИ, БЕЗ 
ИЗКЛЮЧЕНИЕ 

БЛИЖНИЯТ: ПЪТЯТ КЪМ БОГ 
«Христос стои зад всеки, Исус е във всеки. 
И всеки брат наистина е „друг Исус».  
 

«Живеейки така, осъзнахме, че ближният 
е за нас пътят, по който да стигнем до 
Бога.  

Дори ближният се явява за нас врата, 
през която да минем, за да се срещнем с 
Бог».  

«Ако по някакъв начин Христос е във 
всички, не може да се правят 
дискриминации, нито да има 
предпочитания».   
 

«Не може да съществува мисленето, 
което класифицира хората на: сънародник 
или чужденец, стар или млад, хубав или 
грозен, антипатичен или симпатичен, 
богат или беден…».  

Никой не е изключен. Ако един възрастен 
и болен човек е Исус, как да не му 
осигурим нужната утеха?  
Ако уча едно дете имигрант на език, то аз 
уча Исус.  
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КОЛОМБА (Бряг на Слоновата кост)  

РАДОСТТА Е В ДАВАНЕТО 

centro.rpu@focolare.org 

Разхождах се из града с моята 
приятелка, когато срещнахме 
една жена, натоварена с много 
неща: кошница на главата, торби 
в ръцете и бебе на гърба.  
 
Помислих си, че бебето може да 
е гладно, но майка му не може да 
го нахрани, защото носи 
прекалено много неща. 
Предложих й да й помогна и тя 
много се зарадва. 
 
Приятелката ми ме попита защо 
й помогнах, като си помисли, че я 
познавам. Отговорих й, че не я 
познавам, но го направих за 
Исус. 
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Ако помагам на майка си в къщната работа, 
помагам на Исус. Ако утешавам страдащия, 
или прощавам на онзи, който ме е наранил, 

аз съм свързан с Исус.  
И всеки път резултатът ще бъде не само да 
дарим радост на другия, а и самите ние ще 

изпитаме една още по-голяма радост.  
Дарявайки, ние получаваме, усещаме една 
вътрешна пълнота, чувстваме се щастливи, 

защото, въпреки че не го знаем, сме 
срещнали Исус». 
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